



CONFERENCE OF INGOs
OF THE COUNCIL OF EUROPE

CONFERENCE DES OING DU
CONSEIL DE L'EUROPE

Communiqué Comité « Droits des personnes migrantes » sur la situation au Haut Karabakh

Version française

Dans l'esprit humanitaire qui le guide dans ses travaux, fort des principes et valeurs défendus par le Conseil de l'Europe, le Comité « Droits des personnes migrantes » de la Conférence des OING exprime son soutien à la déclaration de la Commissaire des Droits de l'Homme à propos de la situation au Haut Karabakh. Il se félicite de voir l'Assemblée Parlementaire du Conseil de l'Europe se saisir, lors de sa session d'automne, de la question dramatique des milliers de personnes réfugiées à cause de la nouvelle vague d'hostilités et de violence provoquée récemment au Haut-Karabagh. Garantir la sécurité et le respect des Droits de l'Homme des personnes concernées reste pour les membres du Comité « Droits des personnes migrantes » d'une extrême importance.

Communiqué by the Committee on the Rights of Persons in Migration on the situation in Nagorno-Karabakh

English version

In the humanitarian spirit that guides its work and on the basis of the principles and values upheld by the Council of Europe, the Conference of INGOs' Committee on the Rights of Persons in Migration expresses its support for the statement by the Commissioner for Human Rights on the situation in Nagorno-Karabakh. It welcomes the fact that the Parliamentary Assembly of the Council of Europe will be addressing, at its autumn session, the dramatic issue of the thousands of people who have become refugees as a result of the recent wave of hostilities and violence in Nagorno-Karabakh. For the members of the Committee on the Rights of Persons in migration, guaranteeing the safety and respect for the human rights of those affected remains of the utmost importance.